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Zápis 

z 3. zasedání zastupitelstva obce Vřesina konaného dne 8. února 2023 v sále obecního úřadu ve 

Vřesině. 

Přítomno bylo 15 členů ZO. Účast občanů byla možná fyzicky a také formou online přenosu 

na youtube.cz. Fyzicky se účastnilo 6 občanů a na youtube.cz bylo v různých časových 

intervalech připojeno celkem 13 osob.  

 

1. Zahájení, určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu, schválení programu 

Zasedání ZO zahájila starostka obce Mgr. Bohuslava Krupová v 18:00 hodin a přivítala všechny 

v sále na 3. zasedání zastupitelstva obce Vřesina i na online přenosu přes youtube.cz.  

Zastupitelstvo obce bylo svoláno dle § 92 Zákona o obcích a byl navržen jeho program. 

Zastupitelstvo bylo při počtu 15 členů usnášeníschopné.  

Zapisovatelkou zasedání zastupitelstva určila paní Růženu Pískalovou, ověřovateli zápisu 

určila paní Kateřinu Kutmon a pana Jiřího Bečicu.  

Paní starostka se zeptala, zda někdo ze zastupitelů chce doplnit další bod programu zasedání.  

Nikdo ze zastupitelů neměl připomínky a starostka tedy nechala hlasovat o navrženém 

programu. 

 

3/1 Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje program 3. zasedání Zastupitelstva obce 

Vřesina. 

1) Zahájení, určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu, schválení programu 

2) Kontrola usnesení 2. zasedání ZO 

3) Informace o činnosti rady a starostky obce 

4) Finanční výbor 

5) Dotace obce pro rok 2023 

6) Rozpočtové opatření č. 1/2023 

7) Různé                

8) Interpelace členů zastupitelstva obce 

9) Diskuse občanů 

10) Závěr 

Starostka požádala členy zastupitelstva o hlasování. 

Hlasování: pro 15                                         proti 0                            zdržel se 0 

Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 15 hlasy. 

  

2. Kontrola usnesení 2. zasedání ZO 

Starostka přednesla body usnesení 2. zasedání zastupitelstva obce, které proběhlo 7. 12. 2022 

a připomněla co vše se řešilo: schválení rozpočtu obce, obecně závaznou vyhlášku obce, ta je 

zveřejněna v rejstříku i na webových stránkách obce, dále jsme řešili schválení podání žádostí 

o dotaci k MFČR a MMR a prodloužení platnosti Střednědobého plánu. 
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Ověřovateli zápisu byli pan Vilém Hluchník a pan Ondřej Seidler. Starostka se zeptala 

přítomných ověřovatelů na jejich vyjádření k zápisu.  

Pan Vilém Hluchník – zápis jsem si přečetl, neshledal jsem žádné nesrovnalosti a zápis jsem 

podepsal.  

Pan Ondřej Seidler konstatoval, že daný zápis přečetl, zkontroloval a bez připomínek podepsal.  

Starostka – má někdo ze zastupitelů připomínky k zápisu? 

Jaroslav Smolka – na začátku zápisu je uvedeno, že jeden zastupitel je omluven a že je přítomno 

15 členů, nesedí ty počty. 

Starostka – je to překlep, zastupitelů bylo 15, děkuji za připomínku, dáme to do pořádku. 

Jaroslav Smolka – také v bodě 8 je, že zastupitelstvo schvaluje řádnou odměnu starostce obce. 

Starostka – dobře, doplníme mimořádnou odměnu. 

 

Starostka konstatovala, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí kontrolu usnesení 

z 2. zasedání Zastupitelstva obce Vřesina, konaného dne 7. prosince 2022.  

 

3. Informace o činnosti rady a starostky obce 

Starostka vyzvala pana Radka Kupku, aby informoval přítomné o činnosti rady. 

Radek Kupka informoval zastupitele i občany o tom, co vše projednávala rada od minulého 

zasedání zastupitelstva. Tyto informace jsou přílohou tohoto zápisu. 

Starostka informovala zastupitele a občany o své činnosti. Informace jsou přílohou tohoto 

zápisu. Hovořila o aktivitách se zahraničním partnerem, řešení vyúčtování dotací, řešení úmrtí 

opatrovance a o přípravě dotačních žádostí na MFČR. 

Poté se zeptala, zda má někdo ze zastupitelů či občanů nějaký dotaz k její činnosti či činnosti 

rady obce.  

Zastupitelé neměli další dotazy k činnosti starostky ani k činnosti rady obce. 

Občané neměli dotazy k činnosti starostky ani k činnosti rady obce. 

Starostka konstatovala, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí informace o činnosti 

rady obce a starostky obce.  

 

4. Finanční výbor 

Starostka požádala předsedu finančního výboru o přednesení zprávy ze schůze. 

Ing. Pavel Kulhánek – sešli jsme se 30. ledna 2023 za účasti 4 členů, jedna členka byla 

omluvena. Finanční výbor provedl kontrolu vyúčtování dotací obce z roku 2022 a neshledal 

žádné účetní nedostatky. V souvislosti s vyúčtováním dotací finanční výbor navrhuje změnu 

pravidel dotací obce na příští rok. Finanční výbor dále projednal žádosti o dotace na rok 2023 

a doporučuje je ke schválení. Finanční výbor také projednal návrh rozpočtového opatření č. 

1/2023 a doporučuje zastupitelstvu obce toto rozpočtové opatření schválit. 

Zápis ze zasedání finančního výboru je přílohou tohoto zápisu.  

Starostka se zeptala, zda má někdo ze zastupitelů, občanů nějaký dotaz k předsedovi finančního 

výboru?  

Zastupitelé ani občané neměli dotazy ke Zprávě finančního výboru. 
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Starostka konstatovala, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí zprávu finančního 

výboru ze dne 30. ledna 2023. 

 

Starostka předala slovo panu Klechovi, aby dále vedl schůzi. 

 

5. Dotace obce pro rok 2023 

Aleš Klech – poprosím paní starostku, aby nás seznámila s podklady k tomuto bodu. 

Starostka – v prosinci roku 2022 bylo podáno 12 žádostí o dotace z rozpočtu obce Vřesina 

na rok 2023. Všichni žadatelé doložili všechny povinné přílohy a celkově požádali 

o 831.000 Kč. Jak přednesl předseda finančního výboru, doporučují je ke schválení všechny. 

Stejně tak rada obce na svém 10. zasedání dne 30. ledna 2023 doporučila všechny žádosti 

k podpoření. 

Všichni máte možnost se k žádostem vyjádřit a za sebe mohu slíbit, že se budeme do podzimu 

snažit upravit pravidla tak, jak finanční výbor doporučuje. Budeme opět schvalovat 

po jednotlivých žadatelích. 

 

Aleš Klech se zeptal, zda má někdo dotazy k projednávanému bodu. 

 

Jaroslav Smolka – sděluji střet zájmu za hasiče a za spolky. 

Aleš Klech – avizuji možný střet zájmu ve sdružení KRAS. 

Ondřej Seidler – sděluji střet zájmu za nohejbal. 

Stanislav Krupa – sděluji střet zájmu za SDH Vřesina. 

Pavel Kulhánek – sděluji střet zájmu za TJ Vřesina 

 

Aleš Klech se zeptal, zda má někdo z občanů nějaké dotazy a jelikož žádné nezazněly nechal 

hlasovat o jednotlivých usneseních. 
 

3/5a  Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje poskytnutí dotace pro rok 2023 z rozpočtu obce 

Vřesina, žadateli Český svaz chovatelů, z. s., Základní organizace Píšť, IČ: 75056232, 

ve výši 5.000 Kč dle předložené žádosti a pověřuje starostku obce podpisem 

veřejnoprávní smlouvy. 

Hlasování: pro 15                                         proti 0                            zdržel se 0 

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 15 hlasy. 

3/5b  Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje poskytnutí dotace pro rok 2023 z rozpočtu obce 

Vřesina, žadateli Myslivecký spolek BOR Vřesina, z. s., IČ: 47810840, ve výši 

18.000 Kč dle předložené žádosti a pověřuje starostku obce podpisem veřejnoprávní 

smlouvy. 

Hlasování: pro 15                                         proti 0                            zdržel se 0 

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 15 hlasy. 

3/5c  Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje poskytnutí dotace pro rok 2023 z rozpočtu obce 

Vřesina, žadateli Jiří Musiol – Nohejbalový klub, ve výši 25.000 Kč dle předložené 

žádosti a pověřuje starostku obce podpisem veřejnoprávní smlouvy. 
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Hlasování: pro 14                                         proti 0                            zdržel se 1 

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 14 hlasy. 

3/5d  Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje poskytnutí dotace pro rok 2023 z rozpočtu obce 

Vřesina, žadateli Agata Dudová – klub seniorů Vřesina, ve výši 25.000 Kč 

dle předložené žádosti a pověřuje starostku obce podpisem veřejnoprávní smlouvy. 

Hlasování: pro 15                                         proti 0                            zdržel se 0 

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 15 hlasy. 

3/5e  Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje poskytnutí dotace pro rok 2023 z rozpočtu obce 

Vřesina, žadateli KRAS – spolek rodičů a přátel ZŠ a MŠ Vřesina, z. s., IČ: 01200267, 

ve výši 45.000 Kč dle předložené žádosti a pověřuje starostku obce podpisem 

veřejnoprávní smlouvy. 

Hlasování: pro 15                                         proti 0                            zdržel se 0 

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 15 hlasy. 

3/5f  Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje poskytnutí dotace pro rok 2023 z rozpočtu obce 

Vřesina, žadateli SH ČMS – Sbor dobrovolných hasičů Vřesina u Hlučína, 

IČ: 66738601, ve výši 150.000 Kč a pověřuje starostku obce podpisem veřejnoprávní 

smlouvy. 

Hlasování: pro 13                                         proti 0                            zdržel se 2 

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 13 hlasy. 

3/5g  Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje poskytnutí dotace pro rok 2023 z rozpočtu obce 

Vřesina, žadateli Římskokatolická farnost Vřesina, IČ: 47810408, ve výši 150.000 Kč 

dle předložené žádosti a pověřuje starostku obce podpisem veřejnoprávní smlouvy. 

Hlasování: pro 15                                         proti 0                            zdržel se 0 

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 15 hlasy. 

3/5h  Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje poskytnutí dotace pro rok 2023 z rozpočtu obce 

Vřesina, žadateli Tělovýchovná jednota Vřesina, z. s., IČ: 47810050, ve výši 

320.000 Kč dle předložené žádosti a pověřuje starostku obce podpisem veřejnoprávní 

smlouvy. 

Hlasování: pro 14                                         proti 0                            zdržel se 1 

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 14 hlasy. 

3/5i  Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje poskytnutí dotace pro rok 2023 z rozpočtu obce 

Vřesina, žadateli Charita Hlučín, IČ: 44941960, ve výši 38.000 Kč dle předložené 

žádosti a pověřuje starostku obce podpisem veřejnoprávní smlouvy. 

Hlasování: pro 15                                         proti 0                            zdržel se 0 

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 15 hlasy. 
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3/5j  Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje poskytnutí dotace pro rok 2023 z rozpočtu obce 

Vřesina, žadateli Český svaz včelařů, z. s., základní organizace Vřesina, IČ: 47814781, 

ve výši 40.000 Kč dle předložené žádosti a pověřuje starostku obce podpisem 

veřejnoprávní smlouvy. 

Hlasování: pro 15                                         proti 0                            zdržel se 0 

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 15 hlasy. 

3/5k  Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje poskytnutí dotace pro rok 2023 z rozpočtu obce 

Vřesina, žadateli Linka bezpečí, z. s. IČ: 61383198, ve výši 10.000 Kč dle předložené 

žádosti a pověřuje starostku obce podpisem veřejnoprávní smlouvy. 

Hlasování: pro 14                                         proti 0                            zdržel se 1 

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 14 hlasy. 

3/5l  Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje poskytnutí dotace pro rok 2023 z rozpočtu obce 

Vřesina, žadateli ZO ČSOP Nový Jičín 70/02, IČ: 47657901, ve výši 5.000 Kč dle 

předložené žádosti a pověřuje starostku obce podpisem veřejnoprávní smlouvy. 

Hlasování: pro 15                                         proti 0                            zdržel se 0 

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 15 hlasy. 

3/5m  Zastupitelstvo obce Vřesina si rozhodnutími o poskytnutí dotací v hodnotě pod 

50.000 Kč v jednotlivém případě fyzickým nebo právnickým osobám, které byly přijaty 

na dnešním jednání zastupitelstva, ani následným uzavřením veřejnoprávních smluv 

o jejich poskytnutí, nevyhrazuje právo rozhodovat o poskytování dotací v hodnotě pod 

50.000 Kč fyzické nebo právnické osobě v jiných případech. 

Hlasování: pro 15                                         proti 0                            zdržel se 0 

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 15 hlasy. 

 

6. Rozpočtové opatření č. 1/2023 

Aleš Klech – poprosím paní starostku, aby nás seznámila s podklady k tomuto bodu. 

Starostka – v rámci rozpočtového opatření navrhujeme v příjmech upravit příjem 

za dofinancování voleb do zastupitelstev obcí.  

Ve výdajích je potřeba, v případě schválení všech dotací z rozpočtu obce pro rok 2023, upravit 

paragraf 1019 o 3 000,-Kč, kam by byla započtena dotace pro ZO ČSOP Nový Jičín 70/02. 

Dále paragraf 4379 o 10 000,-Kč s ohledem na dotaci pro Linku bezpečí a paragraf 6402 

s ohledem na vratku částky 9 400 Kč, kterou jsme obdrželi na výdaje v roce 2022 na zajištění 

prezidentských voleb. V roce 2022 jsme žádné výdaje neměli, proto je potřeba tuto částku 

vrátit. 

Nejpodstatnější částka 250 000 Kč se týká závazného ukazatele a to Neinvestičního příspěvku 

příspěvkové organizaci, který navrhuje rada obce ke zvýšení o 250 000 Kč. Jelikož je nutné 

ukončit výuku v budově školy s ohledem na rozsáhlou rekonstrukci dříve, bylo dohodnuto 

s vedením ZŠ, že děti pojedou na týden na školu v přírodě. Bohužel s ohledem na ceny pobytů 

a celkovou inflaci navrhujeme, abychom podpořili jednotlivé děti základní školy v tom, aby 

mohly odjet na školu v přírodě všechny. Rada obce navrhuje příspěvek 2000 Kč pro každé dítě 
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(84 dětí v ZŠ), které se školy v přírodě zúčastní a v případě, že zákonný zástupce prokáže, 

že pobírá přídavek na dítě, tak navrhujeme, aby byl uhrazen pobyt celý, tedy 4450 Kč. Věřím, 

že se dostaneme do celkové částky max. 250 000 Kč. Původně jsme počítali s tím, 

že za rekonstrukci budeme platit cca 12 milionů korun. V minulém týdnu byla podepsána 

smlouva se zhotovitelskou firmou a realizační cena je cca 10.125.000 Kč. Když k tomu přidáme 

platbu za technický dozor, autorský dozor a dotační management, tak maximální částku 

odhadujeme na 10.250.000 Kč. I po navýšení neinvestiční dotace bychom tedy měli stále 

rezervu 1,5 milionu korun. 

Aleš Klech – možná bych jen doplnil, že škola v přírodě je plánována právě z důvodu realizace 

rekonstrukce školy. Má někdo ze zastupitelů nějaký dotaz? 

Jaroslav Smolka – k rozpočtovému opatření nebo neinvestiční dotaci? U rozpočtového opatření 

je v položce celkem chyba. Je tam částka přes 20 tisíc. 

Starostka – ano, neodečetla se rezerva. Okamžitě tuto částku opravím. 

Jaroslav Smolka – v materiálech na zastupitelstvo jsme dostali, že se jedná o školu v přírodě a 

2. ledna 2023 se na webových stránkách školy vyskytlo oznámení o ozdravném pobytu 

v přírodě. 

Doc. PhDr. Radana Metelková Svobodová, Ph.D. – ředitelka školy – je to ozdravný pobyt 

v přírodě. Nemyslím si, že by rodiče mohli zaplatit dvě akce v červnu. 

Miloš Chřibek – poskytují nějaké příspěvky zdravotní pojišťovny? 

Starostka – vím, že dvě z pojišťoven určitě poskytují příspěvek na ozdravné pobyty 

a předpokládám, že tomu rodiče půjdou naproti.  

Petr Rončka – vítězná firma má začít v půlce června, nemohla by začít 1. července? 

Starostka – vzhledem k velikosti opravy je potřeba poskytnout co nejvíce času. Prázdniny jsou 

8 týdnů, nechceme zasahovat do příštího školního roku, tak jsme se snažili aspoň na 10 týdnů 

to prodloužit. Paní ředitelka má možnost udělit 5 dnů ředitelského volna každý rok. Po dohodě 

se základní školou budou mít, i v těchto dnech, rodiče k dispozici družinu, která bude 

na obecním úřadě. Budou tady mít stravu, paní učitelky se budou dětem věnovat. Je předpoklad, 

že spousta rodičů si hlídání vyřeší samostatně.  

Ředitelka školy – jedná se nám o to, abychom se nám podařilo zrekonstruovat školu, protože 

minimálně 1x týdně nahazujeme pojistky v některé ze tříd. Právě proto si cením vstřícnosti 

zřizovatele, že přispěje rodičům na školu v přírodě. Vyšleme všechny zaměstnance, takže bude 

o děti dobře postaráno. Co se týče těch posledních 5 dní, dostojíme závazku a o děti se 

postaráme.  

 

Aleš Klech nechal hlasovat o upraveném návrhu rozpočtového opatření. 

 

3/6 Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2023 dle upraveného 

návrhu.  

Hlasování: pro 15                                         proti 0                            zdržel se 0 

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 15 hlasy. 
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7. Různé 

Aleš Klech předal vedení schůze starostce obce. 

 

Starostka požádala místostarostu obce o přednesení zprávy o činnosti městské policie.  

Místostarosta přečetl zprávu Městské policie Hlučín. Tato zpráva je přílohou zápisu. 

Starostka dále informovala zastupitele a občany o připravované akci Výsadba aleje 

na František, která se bude konat 4. března 2023. Podala také informace k plánovanému úklidu 

okolo Vřesiny a plánovaným akcím SSMSK – opravě propustku na vjezdu do obce a opravě 

mostku na hlavní komunikaci směrem na Píšť. Bylo zmíněno umístění prahů na ulici U Sadu.  

Poté se starostka zeptala, zda má někdo dotazy ke zmíněným informacím. 

Jaroslav Smolka – kdo je iniciátorem řešení příčných prahů na zmíněné ulici? 

Starostka – iniciátorem velkých zpomalovacích prahů je rada obce na základě měření, stížností 

na rychlost projíždějících vozidel. Široké zpomalovací prahy navrhujeme proto, aby nebyly 

tolik zvukově nepříjemné pro okolní bydlící.  

Zdeňka Smolková – mám dotaz k opravě mostku, kdyby to bylo před květnem, tak 

organizujeme 8. května hasičskou soutěž. V té době máme uzavřenou cestu na ulici Ovocné. 

Starostka – pokusím se zjistit bližší informace, ale myslím, že tak rychle oprava nebude. V této 

chvíli je v dokumentech napsáno v 2. polovině roku.  

Marek Stuchlík – stejný problém je s ukončením prázdnin a hasičskou soutěží. 

Starostka – zkusíme na to myslet. 

Vilém Hluchník – při sázení stromů, je řešeno nějaké zpomalení dopravy na hlavní komunikaci? 

Starostka – budeme to určitě řešit s městskou policií a hasiči tak, ať máme ochranu, protože 

budeme na hlavní cestě. 

Marek Stuchlík – je možné zařídit nějaké vrtáky. 

Starostka – samotnou výsadbu mají pod dozorem pan Czernik a pan Lokoč. 

Další dotazy nebyly, proto starostka konstatovala, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na 

vědomí informace o činnosti městské policie, výsadbě aleje, opravách na komunikaci 

procházející obcí a úklidu okolo Vřesiny. 

 

 

8. Interpelace členů zastupitelstva 

Starostka se zeptala zastupitelů, zda má někdo nějaký dotaz, připomínky. 

Martin Válek – jak se posunula projektová dokumentace ohledně poldru? 

Starostka – jsou provedeny vrty pro geologické zkoušky. Pro nás je dobrou zprávou, že půda, 

která je v dané lokalitě, je přívětivá k tomu, aby tam poldr stál. Je schopna vsakovat, nebudeme 

muset dovážet ani převážet hlínu nikam pryč, budeme ji používat na stavbu hráze. Koncept je 

připravený, v tuto chvíli se řeší statiky a další věci.  
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Termín předání dokumentace je myslím 4 měsíce od poslední schůzky. Předpoklad projektantů 

je, že nejpozději v červnu budou podávat žádost o stavební povolení. V daném místě je veden 

optický kabel cca 200 metrů, který budeme muset přeložit. V současné době jsou na výstavby 

zádržných systémů vyhlášeny dotace, výzvy jsou otevřeny do listopadu letošního roku. Věřím, 

že stihneme celou tu přípravu, abychom žádost letos mohli podat. 

Jaroslav Smolka – v jakém stavu se nachází změna územního plánu? 

Starostka – nacházíme se v etapě schvalování krajským úřadem. Krajský úřad měl připomínky, 

po jednání na kraji jsme dospěli k vzájemné dohodě. V současné chvíli pan projektant 

dopracovává právě ty věci, které vzešly z jednání a zpracoval je architekt Richter z Hlučína, 

jakožto pořizovatel územního plánu. Projektant má informace z Hlučína asi 3 týdny a 

předpokládá, že do měsíce by měl být hotový. Pak bude znovu veřejné projednávání.  

Radek Kupka – po veřejném projednávání bychom měli dojít k finálnímu schválení. 

Jaroslav Smolka – v jakém stavu je dotace na rekonstrukci elektro? Proběhne stavba, když 

dotaci nezískáme? 

Starostka – už při schválení rozpočtu jsme říkali, že i kdybychom měli stavbu řešit vlastním 

financováním, tak proběhne. Smlouva je podepsána i z toho důvodu, že za podepsané smlouvy 

je 15 bodové zvýhodnění u žádostí o dotace oproti těm, kteří ji podepsanou nemají. Děláme vše 

pro to, abychom tu dotaci dostali. Dotační titul byl vyhlášen 3. února 2023 a k dnešnímu dni 

máme všechny podklady připravené, paní administrátorka dopracovává poslední dva, které jsou 

z její strany. Podání je, pokud se nepletu, do začátku března. I kdybychom začali v červnu a 

neměli jistotu, že tu dotaci dostaneme, a pak ji dostali přiznanou, tak všechny náklady, které 

budou po podání žádosti, ale před rozhodnutím, tak jsou způsobilé. 

Jaroslav Smolka – děkuji za odpověď na dotaz z minulého zasedání zastupitelstva obce, 

odpověď byla vyčerpávající. Když nechcete zveřejňovat archiv úřední desky, tak by bylo dobré 

aspoň prodloužit lhůtu zveřejnění, nenechávat tam jen tu povinnou 15 nebo 30 denní lhůtu. 

Starostka – budou jisté úpravy řešení vyvěšování dokumentů na úřední desce, ale na 

nepřístupném archivu trvám, děkuji za pochopení. 

Nikdo ze zastupitelů nepoložil žádný další dotaz. 

 

 

 

 

9. Diskuse občanů 

Starostka se zeptala občanů, zda má někdo nějaký dotaz.  

Nikdo z občanů nepoložil žádný dotaz. 
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10. Závěr 

 

Starostka poděkovala všem občanům i zastupitelům za účast na zasedání, za prostudování 

materiálů. Chtěla bych poděkovat členům kulturní komise, kteří připravili výborný obecní ples 

a jsou velmi aktivní i v dalších činnostech. Popřála všem klidný večer a v 18:55 ukončila 

jednání. 

 

 

 

 

                                                                                               Mgr. Bohuslava Krupová 

         Starostka obce 

 

 

 

 

Zapsala: Růžena Pískalová 

 

Zápis jsem si přečetla, nemám k němu připomínky, Ing. Kateřina Kutmon:  

 

Zápis jsem si přečetl, nemám k němu připomínky, Ing. Bc. Jiří Bečica, Ph.D.:  

 

Přílohy: 

1. Protokol o průběhu hlasování 

2. Informace o činnosti rady 

3. Informace o činnosti starostky 

4. Zápis z finančního výboru 

5. Rozpočtové opatření č. 1/2023 

6. Zpráva o činnosti městské policie 


